
 
Bestyrelsesmøde  11.11.2024 – Copenhagen Falcons 

 

Sted: Ørestad Skøjtehal 

Dato/tid: 11.11.24 kl. 18.00 – 21.00 
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Referent: 

 

Deltagere: 

Christopher Kaas Ibsen 

Christian Heetkamp 

Kåre Knudsen 

Klaus Smærup-Ottesen 

Mia Forsling 

Anne Louise Hyldgaard 

Stine Sandstrøm Christensen 

Dan Autzen 

Rasmus Klingenberg 

Louise Helt 

Lars Warncke (afbud)    

 

 

 



 
1. Godkendelse af forrige referat 

1.1 Referat blev godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan 

2.1 Strukturering og arbejdsfordeling 

- Fremsendte slides omkring organisationsplan, strukturering og arbejdsopgaver blev 

gennemgået. Se slides for mere info. 

 

3. Sportsudvalget - Klaus 

3.1 Nyt fra sportsudvalget 

- William er savnet i dagligdagen.  

- Skolesamarbejde - SC vil spørge Piotr i forhold til at få ham involveret i at få 

etableret et samarbejde med skoler med sportsklasser. 

3.2 Status på samarbejdet med Hvidovre 

- Der er indført en fælles 14.1+14.2 træning om fredagen. 

- SC har oplistet flere scenarier for samarbejdet. 

3.3 Status på årshjulet (cups/camps) 

- Her mangler vi at få fulgt bedre op. 

 

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher 

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter) 

- Vi er en del under budget i forhold til indtægter og forventer et snævert + til 

årsafslutning. 

4.2 Fremtidigt setup for økonomi 

- Blev ikke drøftet. 

4.3 Kontingenter 

- Til næste møde skal vi på næste møde have overblikket over holdledere/trænere, 

som ikke betaler kontingent og aftale retningslinjer for det. Louise laver overblikket. 

- Skal vi indføre sommerkontingent i sommermånederne? 

4.4 Kassererrolle/adgang til bank 

- Der skal arbejdes på, at Patricia og Kåre hurtigst muligt får adgang til bank 

4.5 Trænerlønninger 

- Skal trænerne have udstyr (stave m.m.) stillet til rådighed i den kommende sæson? 

4.6 Isdisko 

- AL og Louise vil prøve at se nærmere på mulighederne at få flere gæster til isdisko. 

- Christian vil kontakte Peter Hjorth og høre om Ørestad Lokaludvalg kunne have lyst 

til at sponsorere en isdisko aften.  

 

5. Falcons strategi 

5.1 Flere isflader - Stine/Dan 

- Stine og Dan har deltaget i møde med DIU, hvor også KSF og Amar Jets deltog, 

outputtet efter første møde er, at DIU gerne vil hjælpe os og at vi er enige om at 3 

nye isflader i KK,heraf en i TK, er det vi vil gå efter. 

- Falcons er gået sammen med KSF, ØSK og SKK (københavnerklubberne) i et fælles 

ønske om flere isflader i KK. Der arbejdes på at sende et fælles skriv til politikere og 

forvaltning 



 
5.2 Istid i Kastrup – Dan 

- Dan har deltaget i et møde hos KK vedr. istider i Kastrup, KK har købt halvdelen af 

istider i hele 2025. Falcons har budt ind på en seniortid til Ladies fra 1. januar 2025. 

Afventer nærmere fra KK. 

- Vi skal have arbejdet på ønsker for istider fra 1. august 2025. 

5.3 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan 

- Skal drøftes nærmere 

5.4 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan 

- Blev gennemgået på mødet. 

5.5 SoMe strategi – Anne Louise/Louise 

- Anne Louise og Louise er på opgaven. 

 

6. Københavns Kommune - Christian 

6.1 Nyt fra kommunen 

- Ingen bemærkninger 

6.2 Skolesamarbejde 

- Ingen bemærkninger 

 

7. Personale 

7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede 

- Stine og Dan arbejder på at få sat et møde op med Adam og Trevor 

7.2 Adam på barsel – har vi brug for vikar? 

- Skal drøftes nærmere. 

 

8. Udvalg 

8.1 Merchandise udvalg – Mia 

9. Julesweatre er kommet og der er godt gang i salget af dem. 

9.1 Kioskudvalg – Rasmus 

10. Rasmus arbejder på et oplæg for drift af kiosk 

10.1 Sponsorudvalg – Anne Louise/Rasmus 

11. Opfordre til hjælp til sponsorer i det kommende Falkeskrig 

11.1 Pigeudvalg – Dan 

12. Ingen bemærkninger 

12.1 Festudvalg – Anne Louise 

13. Ingen bemærkninger 

 

14. Eventuelt 

14.1 Ingen bemærkninger 

 

15. Næste møde 

15.1 Næste møde er mandag den 09.12.24 kl. 18.30 – 21.30  


